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Vragen van de leden Leijten en Van
Gerven (beiden SP) aan de
staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over BrabantZorg en
de geboden zorg in de Nieuwe
Hoeven in Schaijk. (Ingezonden
15 december 2009)

1
Is het waar dat per 1 juli 2009 de
waskosten voor dementerende
patiënten in het verpleeghuis de
Nieuwe Hoeven in Schaijk
verdrievoudigd zijn van circa € 70
naar ruim € 200 per maand? Zo ja,
wat is uw oordeel hierover? Is hier
sprake van een extreme
prijsstelling?1

2
Hoe verhoudt zich deze
prijsontwikkeling tot de door het
College voor zorgverzekeringen (CVZ)
genoemde gemiddelde maandelijkse
bedragen van € 21-35?2 en 3

3
Zijn dergelijke prijsstijgingen niet
navrant in de wetenschap dat
BrabantZorg in 2008 een positief
resultaat boekte van € 3,3 miljoen en
het eigen vermogen ruim € 19
miljoen bedraagt?4

4
Is het waar dat in de Nieuwe Hoeven
de praktijk is dat de bewoners
standaard slechts eenmaal per week
worden gedoucht, en wanneer
mensen vaker dan eenmaal per week
willen worden gedoucht, hiervoor

bijbetaald moet worden? Is hier geen
sprake van ontmenselijkte zorg? Vindt
u niet dat douchen behoort tot de
elementaire dagelijkse behoefte van
mensen, en zeker van dementerende
ouderen, en dat de behoefte en het
leefpatroon van patiënten hierbij
leidend moeten zijn?

5
Klopt deze manier van bijbetalen
(€ 36 per douchebeurt wordt
genoemd) met het zorgzwaartepakket
dat de bewoners hebben? Zo ja, bent
u van mening dat de pakketten
deugen als er maar één keer per week
gedoucht kan worden? Zo nee, wat
gaat u ondernemen om te voorkomen
dat het bijbetalen voor douchen
wordt voortgezet?

6
Wat is uw oordeel over de
exorbitante beloning van de drie
leden van de Raad van Bestuur
waarvan Van de W. een totaal
inkomen heeft in 2008 van € 196.415,
Van O. € 181.605 en de J. € 174.527?5

7
Is u bekend dat deze drie leden van
de Raad van Bestuur alle drie een
auto van de zaak hebben met een
gezamenlijke cataloguswaarde van
circa € 100.000? Zo ja, vindt u dit een
passende arbeidsvoorwaarde bij
directeuren werkzaam in de zorg, die
al een inkomen toucheren op of
boven de Balkenendenorm?

8
Vindt u het maatschappelijk
verantwoord dat in 2008 ook de derde

directeur een auto van de zaak heeft
gekregen?

9
Vindt u het billijk dat het totale
inkomen van de drie directeuren in
2008 met gemiddeld 11,9% is
gestegen ten opzichte van 2007?

10
Is drie directeuren voor een dergelijke
organisatie niet teveel? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, waarom wel?

11
Vindt u het niet schrijnend dat aan de
top zoveel wordt verdiend, terwijl de
patiënten bij de waskosten op
extreem hoge individuele kosten
worden gejaagd? Zo nee, waarom
niet?

12
Heeft u kennisgenomen van de
nieuwe samenwerkingsplannen van
BrabantZorg die nu al circa 3500
medewerkers telt?6 Wat is uw oordeel
over de plannen die vermoedelijk tot
een nieuwe fusie zullen leiden van de
noodlijdende stichting Nieuwebrug
met BrabantZorg?

13
Welke bijdrage levert een dergelijke
schaalvergroting aan verbetering van
de zorg en meer handen aan het bed?
Leidt dit niet tot een verdere
bureaucratisering, meer
management, hogere salarissen aan
de top en grotere afstand van
BrabantZorg tot de patiënten en de
familieleden/vertegenwoordigers?
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14
Bent u bereid in te grijpen om deze
fusie te voorkomen?

1 Gegevens onderhands verstrekt aan
bewindspersoon.
2 CVZ, 8 okt 2007: «Uniformering regeling
waskosten AWBZ-instellingen».
3 Research voor Beleid, juli 2009: «Onderzoek
vrijwillige bewonersbijdrage».
4 Jaardocument BrabantZorg 2008.
5 Jaardocument BrabantZorg 2008.
6 BrabantZorg, 30 oktober 2009:
«BrabantWonen, BrabantZorg en Nieuwebrug
onderzoeken samenwerking»
http://www.brabantzorg.eu/default.aspx?
pid=8&itemid=13371
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